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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr. 1621/05.02.2025 

 

Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 30.01.2025 

 

 Ședința ordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții-Măgherăuș prin Dispoziția nr. 22 din 30 

ianuarie 2025 publicată pe site-ul instituției. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință - consilier, Bocuț Ancuța-Ioana.  

La ședință participă: Primarul Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl. Bîndilă Călin-Ioan 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți  14 consilieri locali, lipsește  Dl. Rațiu Călin . 

 

 Primarul : Inainte de a aproba ordinea de zi doresc sa retrag Proiectul de Hotărâre  nr. 68 -  privind transformarea 

unei funcții publice de execuție vacante din aparatul de specialitate al primarului orașului Tăuții-Măgherăuș cu 

încadrarea în numărul maxim de posturi aprobat şi în fondurile bugetare anuale alocate și aprobarea statului de 

funcții. 

 

Se mentioneaza faptul ca este o situație generată de transferul unui funcționar public din cadrul SPCLEP 

Tauții Măgherăuș la Primăria Baia Mare . am purtat discuții cu cei de la DJEP Maramures si vom incerca să 

gasim anumite soluții, de aceea prefer să retrag acest proiect de hotarare si vom reveni intr-o sedinta ulterioara.    

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi fara PH nr.68. Cine este pentru ? 

Vot în unanimitate. 

Președintele de ședință supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

Se trece la ordinea de zi. 

 

1. Proiect privind  însusirea raportului de evaluare, a aprobării caietului de sarcini, a modelului de 

contract de concesiune și a componenței comisiei de licitație  pentru concesionarea prin licitatie 

publică a unui teren din proprietatea privată a orasului Tăuții Măgherăuș, strada 57, poz. 274. 

Primar:  Primele 45 proiecte sunt despre rezilierea unor contracte de concesiune ca urmare a nerespectării 

condițiilor contractuale. Se vor organiza licitații cu strigare, poate participa oricine doreste, ne vom organiza in 

2-3 sedinte publice de licitații. După ce vom face publicarea anunturilor, puteți să promovați si Dvs, iar cei 

interesați se vor putea deplasa în teren impreuna cu topograful din primarie ca sa identifice parcela, în zile 

stabilite de comun acord.  

Costin Stefan Andrei: Propun să votam la calup toate aceste hotărâri. 

Secretar : Nu este in regula , trebuie votat fiecare individual. 

Primar: Da, fiind proiecte disticte, le vom vota individual.  

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 
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Proiectele de hotarări de la 1 la 45 au fost votate cu avizul  favorabil al comisiilor in unanimitate.  

 

46. Proiect privind aprobarea  stabilirii unui număr maxim de 49 posturi de asistenti personali ai 

persoanelor cu handicap la nivelul Primăriei orasului Tautii Magheraus pentru anul 2025 şi insusirea 

raportului privind  activitatea asistentilor personali în anul 2024  

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

47. Proiect cu privire la aprobarea planului de lucrari de interes local ce vor fi prestate de  beneficiarii 

ajutorului social conform Legii nr. 416/2001 și stabilirea situațiilor deosebite care justifică acordarea  

ajutoarelor de urgenta pentru anul 2025 la nivelul Orasului Tautii-Magheraus 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

48. Proiect privind aprobarea alocarii drepturilor băneşti aferente personalului didactic din cadrul 

Liceului Tehnologic „Traian Vuia” din Orașul Tautii-Magheraus, care au solicitat decontarea cheltuielilor 

de deplasare pentru lunile noiembrie și decembrie 2024. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

49. Proiect Privind  casarea mijloacelor fixe  și a obiectelor de inventar aflate în patrimoniul   orașului 

Tăuții Măgherăuș. 

Giesswein Cristin: am avut discuții in cadrul comisiei de specialitate si asteptam completari la obiectele 

de inventar care urmează a fi scoase din patrimoniul Primăriei. Le primesc abia acum, o să le verific. Se scot 

bunuri din inventar am inteles ca unele au fost furate în trecut. As dori explicații la acest subiect. 

Primar: în urma cu aproximativ 2 ani au fost furate echipamente si dotări din cadrul remizelor PSI de la 

Bozanta Mare si Băița. Am depus plangere penală in acest sens, este proces pe rol. Noi între timp   am schimbat 

locația ca să nu mai avem asemenea incidente. Tot ce se casează este urmarea inventarierii anuale, se constată 

de către o comisie  constituită conform legii, sunt bunuri uzate, care nu se mai pot folosi, si ramânem cu ele în 

gestiune dacă nu facem această procedură.  

Giesswein Cristin: am vazut în lista un laptop de 2500 lei care este propus pt. casare.  

Primar: da, este un laptop care s-a defectat si nu mai poate fi reparat.  

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

 

50.Proiect privind incetarea contractului de închiriere nr. 13854 din 03.11.2021 la cererea locatarului Godja 

Florin- Adrian și aprobarea închierii unui contract de inchiriere pentru spațiul cu destinatie de locuinţa socială 

situat in loc.Nistru, str.102, nr.2A/2. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 
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51.Proiect cu privire la aprobarea efectuării demersurilor necesare în vederea dezlipirii a unor terenuri, 

proprietate privată a Orașului Tăuții-Măgherăuș ( Farcaș Floare). 

Primar: este vorba despre acele terenuri pe care Primăria orașului Tăuții Măgherăuș le întăbulă cu titlu 

gratuit. Sunt persoane care inca nu au completat dosarele de fond funciar pentru a fi înaintate Comisiei județene 

de Fond Funciar si atunci, timp de 3 ani de zile se notează provizoriu  orașul Tăuții Măgherăuș pe acel teren. In 

momentul în care fiecare solicitant dovedeste Titlul de proprietate, se inițiaza acest proiect de Hotărâre  prin 

care se dezlipeste acel  teren pentru a fi dat proprietarului spre folosință. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

52. Proiect cu privire la aprobarea efectuării demersurilor necesare în vederea dezlipirii  unor terenuri, 

proprietate privată a Orașului Tăuții-Măgherăuș ( Voitcu Floare ). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

53.Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a dreptului 

de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în Tautii-Magheraus (strada 4). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

54.Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în Tautii-

Magheraus (strada 6). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

55.Proiect cu privire la aprobarea contului de executie a bugetului orasului Tautii Magheraus la data de 

31.12.2024 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

56.Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor construcțiilor edificate – 

Bănică Amelia. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

57.Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor construcțiilor edificate – 

HORVAT BOGDANA-SUNITA 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 
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Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

58. Proiect privind vânzarea unui teren – dintre cele atribuite tinerilor, în folosinţă gratuită - în favoarea 

proprietarului construcției edificate –  Vascul Virginel-Călin. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

59.Proiect pentru aprobarea actualizării „ Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor al orașului 

TĂUȚII-MĂGHERĂUȘ”. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

60.Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea privată a 

orașului, înscris în CF nr. 63657 (bloc Băiţa). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

61. Privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a documentației de 

atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea privată a orașului, 

înscris în CF nr. 63704 (magazin Băiţa). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

       Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

62. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului, înscris în CF nr. 63703 (magazin Băiţa). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

63. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului, înscris în CF nr. 63702 (magazin Băiţa). 

 Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

64. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului, înscris în CF nr. 63701 (magazin Băiţa). 



5 
 

 Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

65. Proiect Privind însuşirea raportului elaborat de domnul Primar Marinescu Dumitru  privind starea 

economică, socială şi de mediu a Orașului Tăuții Măgherăuș pe anul 2024, activitatea administraţiei 

publice locale în anul 2024. 

Primarul Dumitru Marinescu prezinta pe scurt Raportul de activitate. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz    

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

66. Proiect privind vânzarea unui teren – dintre cele atribuite tinerilor, în folosinţă gratuită - în favoarea 

proprietarului construcției edificate –  Schiau Florin. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

        Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

        Votat: unanimitate. 

 

67. Proiect cu privire la retragerea dreptului de folosinţă a unor terenuri atribuite pentru tineri prin 

HCL conform Legii nr. 15/2003. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

 

69.Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în Tautii-

Magheraus (strada 2,3 și 4). 

 Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

Diverse. 

 

Viceprimarul Mărieș Bogdan Ioan : 

• Cererea nr. 632 din 20 ianuarie 2025 prin care Șomcutean Andrei Nicolae solicită concesionarea 

unui teren în suprafață de aprox. 2000 mp situat pe str. 27. Avem un Raport de specialitate al 

Compartimentului patrimoniu, deci putem supune la vot demararea procedurilor.   

Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

• Cererea nr. 15493 din 9 decembrie 2024   prin care Dl. Șomcutean Marinică solicită concesionarea 

terenului din vecinătatea proprietății. Avem un Raport de specialitate al Compartimentului 

patrimoniu, deci putem supune la vot demararea procedurilor legale.   

Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

• Cererea nr. 928 din 27 ianuarie 2025 prin care dl. SOPOIAN CORNEL solicită cumpărarea 

terenului limitrof proprietății din str. 66.  

Primar: Este vorba despre terenul situat lîngă Sala de sport a d-lui Sopoian si  Aeroport. Este un 

teren greu accesibil pt. noi, Dumnealui doreste sa construiasca doua terenuri de tenis de camp 

alaturate Complexului Sportiv BST.  
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• Viceprimar: supunem la vot demararea procedurilor legale.   

Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

• Cererea nr. 452 din 15 ianuarie 2025 prin care d-na Somcutean Crina  solicită cumpărarea  unui 

teren în suprafață de 10 ari situat pe  str. 84. Din Raportul de specialitate rezultă ca terenul solicitat 

este situat în afara perimetrului intravilan. 

Primar: este vorba despre un teren pe Valea Danului în Băița, la liziera pădurii,  aflat în vecinătatea 

proprietății deținute de Șomcutean Crina, pe str. 84 unde locuiesc de o viață.   

Viceprimar: supune la vot demararea procedurilor legale.   

Cine este pentru? 

Votat: unanimitate. 

 

  

• Cererea  nr. 135 din 09 ianuarie 2025 a  D-lui Mihali Claudiu Flaviu  reprezentant legal  al  

Asociației  Casa Cărților pt. acord de cooperare care are drept scop editarea si tipărirea a patru  

volume în tiraj de câte 100 exemplare. 

Primar: ati vazut cererea , ati vazut despre cine este vorba, sunt două personalități marcante ale 

comunității locale, doi oameni de cultură ai comunității. Consider că este important să susținem 

cultura, mai ales ca autorii acestor cărti sunt din comunitatea locală. Aceste cărti care urmează să 

fie tipărite vor fi oferite Liceului Tehnologic Traian Vuia, Bibliotecii... se propune ca sa se ofere 

aceste carti ca si premiu la final de an scolar elevilor, pentru a cunoaste si promova valorile locale.  

Pop Călin Dumitru: Tinand  cont ca se aloca sume și pentru sportivi, aproximativ 5000 lei/sportiv, 

consider oportun sa sustinem si scriitorii pentru publicarea acetor cărți.  

Giesswein Cristin: considera ca acest demers nu este oportun, banii publici trebuie cheltuiți  în 

interesul cetățenilor si nu al unor asociatii. Sunt un susținător al culturii si al sportului, insa 

consider ca acesti solicitanți ar trebui să facă mai întâi niște demersuri de promovare in mediul on 

line, sa caute sponsorizări la diverse firme. Nu cred ca este oportun ca primaria sa plateasca 10 

mii lei pentru tiparirea acestor cărti, prin urmare sugestia mea este sa tineți cont de banul public, 

nu știm ce vremuri urmează, avem în vedere că ne aflăm în pragul unei crize financiare 

iminente,chiar și atunci exista multe alte lucruri care se pot face cu această sumă de bani. Subliniez 

faptul că nu sunt împotriva culturii, susțin întru totul cultura si consider ca această cheltuiala poate 

fi sustinuta din alte surse, nu trebuie pusă pe umerii locuitorilor orașului Tăuții Măgherăuș care 

au si alte priorități, cu toate că raportul de activitate prezentat de dl. primar este argumentat. Si 

aici as dori sa prezint punctual problememle cetățenilor.   

Primar: Cultura are loc în bugetul Consiliului local, Dvs. votati cum considerați. Raportul de 

activitate prezentat este unul real, reflectă activitatea pe anul 2024. 

 Giesswein Cristin: asta am subliniat si eu, dar sunt multe alte lucruri de făcut 

Presedinte de sedintă: banii de la cultura sunt folositi aici , cei pentru investitii la asfaltari si alte 

lucrari... 

Costin Stefan Andrei: cand se face bugetul pe 2025 se aloca sume pe fiecare capitol bugetar, cam 

greu sa modifici. Atata timp cat e cuprins în buget... 

Giesswein Cristin: Activitățile culturale ale orașului ne se rezumă la a finanța 4 publicatii, care  sunt 

într-o sumă considerabilă , 10 mii lei nu este puțin. Aceste carți vor fi după aceea valorificate.  

Primar: Nu este adevarat 

Giesswein Cristin: Nu mi-ati comunicat cate exemplare vor merge la biblioteca, cate la liceu... 

Primar: Nu mi-ați solicitat asta. Vor primi o parte din cărți autorii, dar majoritatea, în jur de 70 

exemplare din fiecare volum va rămâne la Primărie.  

Pop Călin Dumitru: aduce argumente în susținerea proiectului 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: 13 voturi pentru și 1 vot împotrivă - dl. Giesswein Cristin . 

Giesswein Cristin ridică problema transportului de călători. Separarea curselor de la orele de vârf când 

elevii vin de la scoala, sunt foarte aglomerate. Este o problema care s-a mai ridicat dar care nu a fost soluționată.  
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Primarul spune ca se cunoaște acest acepect, au fost sesizari si va face din nou demers catre Urbis in vederea 

solutionarii decomasarii cursei de la 14,20. Au fost discuții cu cei de la Urbis, vor analiza si din punct de vedere 

finaciar acest aspect, trebuie să incurajăm  transportul în comun de călători. In urmă cu 2 ani, nu existau mijloace 

de transport adecvate. S-au achiziționat 4 autobuze noi, de ultimă generație. Am optimizat programul de 

transport cum s-a dorit. Fiecare cursa care merge si vine are un cost. Noi vom discuta punctual de separarea 

cursei de la 14,20. 

Giesswein Cristin intreabă care este termenul de rezolvare? 

Primarul răspunde că speră să aibă un răspuns de la Urbis până la sedința următoare. 

Cristin Gieswein: cand se vor finaliza lucrările de îndiguire pe rîul Băița, intrebare adresată de dl. Ioan 

Boga? 

Primar: Facem demersuri in fiecare an de nenumarate ori catre Apele Romane, este un proiect al lor, 

deoarece raul Băița se află în administarea Apelor Romane. Chiar ieri am avut o discuție cu cineva de 

la AGA Somes-Cluj, așteaptă toată lumea bugetul. Sperăm să rezolvăm si această problemă.  

 

Giesswein Cristin prezintă problema ridicată de Dl. Iuga Vasile  care reclamă faptul că a fost spart 

asfaltul proaspăt turnat pe str. 2 pentru a fi introduse utilități.  A fost pusă piatra concasată  pentru a acoperi acel 

loc, care nici macar nu s-a compactat ulterior. Daca puteți să ne spuneți de ce nu au fost prevazute  introducerea  

utilităților pe str. 2 inainte de asfaltare? 

Primar: Dacă mergeați pe str. 2 ati fi vazut ca  nu s-a făcut nici o lucrare de intervenție. Aceata urmeaza 

să fie reabilitată prin Proiectul Anghel Saligni impreună cu alte strazi din Bușag și Merișor. Str. 2 urmănd să fie 

introdusă în reabilitare,  cei de la Del Gaz au marit capacitatea conductei de alimentare cu gaze naturale pe str. 

2 , tocmai pentru a nu interveni după asfaltare. Primarul explica situația de fapt de pe str. 2 din acest moment, 

si subliniaza faptul ca aceasta nu a fost asfaltată, ci urmează să intre în reabilitare. Ii  recomanda  d-lui consilier 

sa facă  vizita în teren pentru  a se edifica asupra situației prezentate.  

Giesswein Cristin: un termen de realizare? 

Primarul spune ca în etapa I este cuprinsă  str . 114 Bușag si str. 133 Merișor și   str. 2 este cuprinsă în 

etapa II. Va fi gata în acest an.  

Giesswein Cristin: acesta era ultimul punct referitor la sesizările cetățenilor, faptul ca pe cele 2 străzi 

respectiv 114 si 133 deja au apărut gropi.  

Primar: Știm, s-a turnat primul strat, au fost luate probe, și în cursul acestui an  se va remedia și această 

problemă.  

Neța Lucian: pe str. 2 dacă tot se va face modernizare, ar putea să fie prevăzut un canal tehnic la care 

să avem acces? 

Primar: Tot ce inseamnă  partea de iluminat va fi introdusa intr-un canal tehnic. Recent am predat 

amplasamentul la Electrica pentru a realiza lucrarea. 

Neța Lucian: pe viitor am putea avea în vedere la modernizarea strazilor sa se realizeze acel canal tehnic. 

Primar: aveti dreptate, dar multe chestiuni nu depind de Primaria orașului Tautii Magheraus. Stim cu 

totii ca retelele existente sunt supraincarcate si ne dorim cu totii sa facem lucrari de calitate.  

Neța Lucian prezinta situația de pe str. 16 unde locuiește el când au loc fluctuații de tensiune în funcție 

de condițiile meteo.  

Primarul expune si alte situații similare a caror rezolvare nu este de competenta primariei si subliniaza 

faptul ca ceea ce ține de noi se face: toaletare arbori de sub rețele de electricitate, dar cei de la electrica trebuie 

sa intervină la rețelele de inaltă tensiune, la punctele de transformare, etc.    

 

Președintele declară ședința închisă.  

 

Preşedinte de şedinţă,                                                                   Secretar general, 

Bocuț Ancuța-Ioana        Bîndilă Călin-Ioan 

 

 

Întocmit, 

David Carmela Elena 


